
w sali konferencyjnej Urzędu 

Protokół Nr XXXV 
sesji Rady Miejskiej w Szydłowie, która odbyła się w dniu 23 lipca 2021 r. 

Miasta i Gminy Szydłów. 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 10 0 0 , a zakończyły o godz. 1 1 0 9 . 

W obradach sesji udział wzięło 13 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. Lista 
obecności radnych jest załącznikiem do protokołu. 

Ad. 1. 

Obrady XXXV sesji RM o 
Przewodnicząca Rady Mi 
Andrzeja Tuza, Panią 
i pracowników UMiG 
obradach. Przewodnicząca 

Ad. 2. 

tworzyła i przewodniczyła obradom Pani Katarzyna Skuza -
iejs <iej, która przywitała Burmistrza Miasta i Gminy - Pana 
Skarbnik Alicję Kłonicką, radnych obecnych na sesji 

Wszyscy obecni radni w liczbie 13 zgłosili swoją obecność na 
sttwierdziła quorum i rozpoczął obrady RM w Szydłowie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła radnym proponowany porządek obrad 
XXXV sesji RM: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji RM. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Szydłów z prac w okresie między 

sesjami RM. 
6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2021 -
2031 - projekt Nr XXXV/ 199/ 2021, 

- zmian w budżecie Gminy Szydłów na 2021 rok - projekt Nr XXXV/ 200/ 2021, 
- zmiany statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szydłowie 

- projekt Nr XXXV/ 201/ 2021. 
7. Odpowiedzi na zapytania interpelacje. 
8. Wolne wnioski i informację 
9. Zamknięcie obrad. 

Po przedstawieniu porządk 
o zgłaszanie wniosków lub 
obrad. Takie uwagi oraz wn 
pod głosowanie jawne 
jednogłośnie - 1 3 głosów „za 

j obrad Przewodnicząca RM zwróciła się do radnych 
uwag co do zmiany lub uzupełnienia tegoż porządku 

ioski nie zostały zgłoszone. W związku z czym poddała 
proponowany porządek obrad i porządek ten został przyjęty 



Ad. 3. 

w 

- radny Sebastian Gałązka -
lustra, o które prosił na poprzedniej 
drogi powiatowej i gminnej 
szamba przez beczkowóz ; 
skrócić czasu oczekiwania 
realizowane dofinansowanie 
- radny Zbigniew Głogows 
pozostałych dróg dojazdowych 
ul. Kazimierza Wielkiego w 
na ulicy Soleckiej w Szydłów e 
- radny Marek Skuza - s 
fotowoltaiczne mieszkańców 
ubezpieczeniową, ponieważ 
czujnika temperatury. Druda 
szczepienia psów przeciwko 
w jakich to szczepienie odbywa 
drogi w Gackach, 
- radna Joanna Suchojad 
ponieważ zagrażają one oso 
domy, które znajdują się w 
- radny Leszek Wójcik 
w Grabkach Dużych, aby w 
- radny Łukasz Gondek • 
Cmentarną, który został z 
deszczach nawalnych. 

zadał pytanie, czy jest już może coś wiadomo w sprawie 
sesji RM, celem ustawienia go na skrzyżowaniu 

Korytnicy. Drugie pytanie radnego dotyczyło wywozu 
gminy. Mieszkańcy Korytnicy pytają, czy nie można 
na odbiór ścieków oraz czy będzie w przyszłości 
przez gminę na przydomowe oczyszczalnie ścieków, 

Ki - skierował prośbę o poprawę stanu nawierzchni 
do pól, naprawę przepustu przy ujęciu wody na 

Szydłowie, oraz o naprawę trzech lamp, które nie świecą 

Ad. 5. 

W tym punkcie porządku 
Przewodniczącą RM i 
miały miejsce w okresie 
- odebrał promesę na kwotę 

stwierdziła, że do chwili rozpoczęcia sesji nie 
ia, co do treści protokołu z poprzedniej, tj. sesji 

2021 r. i zwróciła się do radnych o zgłaszanie ustnych 
i nie zgłosili takich wniosków i zastrzeżeń, 
iu jawnym, protokół z XXXIV sesji RM został przyjęty 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 
wpłynęły wnioski lub zastrzeżeń 
Nr XXXIV z dnia 22 czerwca 
uwag do protokołu. Radn 
W przeprowadzonym głosowań 
jednogłośnie - 1 3 głosów „za 

Ad. 4. 

W trakcie obrad XXXV sesji ijadni zgłosili następujące interpelacje i zapytania: 

derował pytanie do Pana Burmistrza, czy instalacje 
z dofinansowaniem gminy posiadają polisę 

jeden z mieszkańców musiał ponieść koszt wymiany 
sprawa jaką poruszył radny dotyczyła terminów 

wściekliźnie, czy gmina ma jakiś wpływ na terminy 
się. Ostatnia sprawa dotyczyła poprawy nawierzchni 

pobli 

głosiła prośbę o wycięcie gałęzi w miejscowości Wolica, 
poruszającym się tą drogą, a podczas burzy obijają 

izu. 
skierował prośbę w o zamontowanie kamery przy placu 

przyszłości zapobiec dewastacji tego terenu, 
skierował prośbę o udrożnienie przepustu pod ulicą 
amulony przez błoto naniesione z pól po ostatnich 

obrad Burmistrz Miasta i Gminy Szydłów przywitał 
szanowną Radę, a następnie złożył sprawozdanie z prac jakie 

między sesjami RM: 
100 tysięcy złotych, które to środki finansowe mają 



zostać przeznaczone na budowę placu rekreacyjnego w Jabłonicy, 
- brał udział w obradach Pow atowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego na temat 

między innymi sytuacji epidemiologicznej w powiecie staszowskim w związku 
z pandemią CON/ID-19, 

- uczestniczył w XVIII Wojewódzkiej Inauguracji Sezonu Turystycznego 
w Sandomierzu, 

- podpisał umowę na zaprojektowanie kanalizacji w Gackach - wykonawcą projektu 
wyłonionym w drodze przetargu została firma z Kielc, 

- wysłuchał koncertu fortepianowego w ramach XXVII Międzynarodowego Festiwalu 
Muzycznego im. Krystyny Jamróz, którego był jednym z patronów honorowych. 
Koncert ten odbył się 10 lipca br. w Synagodze w Szydłowie, podczas którego 
wystąpił utalentowany młody pianista Eryk Parchański, 

- podpisał umowę z wykonawcą - Przedsiębiorstwem Robót Drogowych DROKAM 
Tomasz Wojtas z Piaseczna, gm. Łoniów - przebudowy drogi nr ewid. dz. 121 
w miejscowości Mokre, termin realizacji zadania do końca września 2021 roku, 

- poinformował, że w Urzędzie Miasta i Gminy Szydłów uruchomiony został Punkt 
Konsultacyjny Programu Pr orytetowego Czyste Powietrze dla mieszkańców gminy, 
którzy zainteresowani są dofinansowaniem w ramach tego programu, 

- skierował zaproszenie do wszystkich mieszkańców gminy, aby chętnie uczestniczyli 
w organizowanym przez Miejsko-Gminne Centrum Kultury nocnym zwiedzaniu 
Szydłowa, 

- 3 lipca wieczorem odbyła się druga Szydłowska Noc Świętojańska w Szydłowie, 
która ze względu na pogodę przeniesiona została na zamek. Burmistrz gościł 
podczas tego wydarzenia wycieczkę z Ratusza w Krakowie, 

- poinformował, że odbyło się postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na 
realizację zadania pn. „Remont dróg przy użyciu kruszywa w ramach funduszu 
sołeckiego na terenie gminy Szydłów", w wyniku którego wybrana została 
najkorzystniejsza oferta. 

Harmonogram prac zostania przedstawiony przez wykonawcę do 26 lipca br. 

Ad. 6. 
Następnym punktem obrad na sesji RM w Szydłowie było rozpatrzenie 

projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Szydłów na lata 2021 - 2031, który to projekt przedstawiła Skarbnik Gminy 
Szydłów Pani Alicja Kłonicka. 
W załączniku nr 1 do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2031 
wprowadza się następujące zmiany: 
- w roku 2021 po stronie dochodów wprowadzono środki z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych w wysokości 100.000,00 zł oraz środki w kwocie 6.000,00 zł 
z tytułu opłat mieszkańców na przeprowadzenie postępowania rozgraniczeniowego, 
a zmniejszono środki na realizację rządowego programu „Dobry start" o kwotę 
161.892,00 zł. Zadanie to przejął Zakład Ubezpieczeń Społecznych. 

Dochody roku 2021 po zmianach wynoszą 26.638.239,01 zł. 



oraz zmian w wydatkach 
ubezpieczenia majątkowe 
i ubezpieczenia sprzętu 
przetargowym. 
Przychody, pochodzące z 
wynikających z rozliczenia 

W roku 2021 zmiany w wydatkach są wynikiem wprowadzonych zmian w dochodach 
W roku 2023 i w roku 2024 zabezpieczono środki na 

ubezpieczenia od odpowiedzialności cywilnej 
elektronicznego, po przeprowadzonym postępowaniu 

wolnych środków jako nadwyżki środków pieniężnych 
kredytów z lat ubiegłych, zwiększono o 30.000,00 zł 

i zostały one przeznaczone na remont dachu Skarbczyka. 
Wydatki budżetowe roku 2021 po zmianach wynoszą - 31.904.585,91 zł. 
W wyniku wprowadzonych 2:mian, zwiększa się deficyt budżetowy o 30.000,00 zł, 
który wynosi 5.266.346,90 zł. Planowany deficyt zostanie pokryty przychodami, 
pochodzącymi z: 
- z kredytów - 2.850.000,00 zł, 
- wolnych środków, jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu gminy wynikającyci z rozliczeń kredytów z lat ubiegłych w kwocie -
2.209.716,00 zł, 

- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 
wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych 
ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych 
ustawach - 206.630,90 zł. 

Przychody na rok 2021 wynoszą 5.566.346,90 zł, rozchody 300.000,00 zł. 
Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 

i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 3 głosów „za" 

UCHWAŁA Nr XXXV/199/ 2021 

Kolejnym punktem 
i podjęcie uchwały w sprawi^ 
ten przedstawiła Skarbnik Gminy 
Po stronie dochodów wprowad 
- dział 700 - Gospodarka mieszkań 

z tytułu opłat mieszkańców 
- dział 758 - Różne rozliczeń 

Inwestycji Lokalnych w wysokości 
- dział 855 - Rodzina - na popstawie 

Świętokrzyskiego zmn 
programu „Dobry start" o 
Ministrów realizatorem 
Społecznych. 

Dochody po zmianach 

nejszono 
kwotę 

(o treści jak w załączeniu) 

obrad RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
zmian w budżecie Gminy Szydłów na 2021 rok. Projekt 

Szydłów Pani Alicja Kłonicka. 
za się następujące zmiany: 

iowa - wprowadzono środki w kwocie 6.000,00 zł, 
na przeprowadzenie postępowania rozgraniczeniowego, 
ja - wprowadzono środki z Rządowego Funduszu 

100.000,00 zł, 
decyzji znak: FN.1.3111.333.2021 Wojewody 

plan dotacji celowych na realizację rządowego 
161.892,00 zł. Na podstawie rozporządzenia Rady 

od 1 lipca 2021 r. jest Zakład Ubezpieczeń prociramu 

wynoszą 26.638.239,01 zł. 



Po stronie wydatków zmiany są wynikiem wprowadzonych zmian po stronie 
dochodów i przesunięć wewnętrznych: 
- dział 700 - Gospodarka mieszkaniowa - wprowadzono środki na postępowanie 

rozgraniczeniowe w kwocie 6.000,00 zł, 
- dział 750 - Administracja publiczna - przeniesiono wydatki pomiędzy bieżącymi 
wydatkami a wydatkami mąątkowymi, 

- dziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - wprowadzono środki 
w kwocie 100.000,00 zł z R H L na budowę rekreacyjnego placu zabaw 
w miejscowości Jabłonica oraz zabezpieczono środki w kwocie 15.000,00 zł na 
opracowanie Strategii Ponadlokalnej dla Gmin, w związku z przystąpieniem Gminy 
Szydłów do projektu partnerskiego z sąsiednimi gminami - Busko-Zdrój, Chmielnik, 
Pierzchnica, Gnojno i Raków, 

- dział 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - przeniesiono wydatki 
pomiędzy wydatkami bieżącymi a wydatkami majątkowymi. 

Zabezpieczono środki na do:ację dla M-G Centrum Kultury na zakup sceny mobilnej 
w kwocie 25.000,00 zł i 30.000,00 zł na remont dachu Skarbczyka. Wydatki po 
zmianach wynoszą - 31.904. 

Radni nie zgłosili 
585,91 zł. 

pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona większością głosjów - 11 głosów „za", przy 2 głosach „wstrzymujących 
się". 

UCHWAŁA Nr XXXV/ 200/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym punktem bbrad RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
i podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Szydłowie. Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Miejsko-Gminnego 

i, Pani Agnieszka Makowska. 
W statucie Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szydłowie, 
stanowiącym załącznik do Uchwały Nr III/ 10/ 2018 Rady Gminy Szydłów z dnia 14 
grudnia 2018 roku wprowadza się następujące zmiany: 

1) W paragrafie 4 punkt 18 otrzymuje brzmienie: „ustawy z dnia 19 sierpnia 
o ochronie zdrowia psychicznego (jednolity tekst Dz. U. z 2020 roku 

2) 

1994r 
poz. 685), 
dodaje się punkty 19 
„19) ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska (jednolity 
tekst Dz. U. z 2020 r 
z 2021 r. poz. 802, poz. 868, poz.1047)," 

- „20) innych właściwych aktów prawnych." 
3) w paragrafie 6, w 

przecinkiem i dodaje śię: 
- punkt 23 w brzmieniu 
szkolnego i ich wypłacanie," 

i 20 w brzmieniu: 

poz. 1219, poz. 1378, poz. 1565, poz. 2127, poz. 2338, 

punkcie 22 kropkę na końcu zdania zastępuje się 

„23. ustalanie prawa do stypendium i zasiłku 



- punkt 24 w brzmieniu: „24. prowadzenie postępowań i wydawanie 
zaświadczeń w celu potwierdzenia przeciętnego miesięcznego dochodu na 
jednego członka gospodarstwa domowego zgodnie z art. 411 ust. 10g - 10s 
ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska (jednolity tekst 
Dz. U. z 2020 r., poz.1219 z późniejszymi zmianami)." 

Proponowane zmiany statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Szydłowie wynikają ze zmiany ustaw, tj. przepisów prawnych wyższego rzędu, 
obowiązujących w działalności ośrodków pomocy społecznej i mają na celu 
dostosowanie statutu M-GOPS w Szydłowie do aktualnie obowiązujących przepisów 
prawa ogólnego. 
Pani kierownik M-GOPS w Szydłowie odniosła się również do rządowego programu 
„Dobry Start", który od 1 lipca realizowany będzie przez Zakład Ubezpieczeń 
Społecznych. Od tej chwili przestały obowiązywać tradycyjne formy wniosku 
w postaci papierowej, a obowiązuje jedynie forma elektroniczna. Osoby, które będą 
składać wniosek muszą zgłosić się do ZUS-u jeżeli nie posiadają Profilu Zaufanego 
i dostępu do P U E ZUS, Z Ć I pomocą którego taki wniosek można złożyć. Można 
uczynić to również za pomocą bankowości internetowej albo przez portal empatia, 
przy pomocy Profilu Zaufanego. Wszystkie wnioski składane wcześniej w formie 
papierowej tj.: 500+, wniosek o zasiłek rodzinny i fundusz alimentacyjny, również 
będą miały od tego roku formę elektroniczną. W dniu 3 sierpnia pracownik ZUS 
będzie pełnił dyżur na sali konferencyjnej UMiG Szydłów w celu pomocy przy 
składaniu wniosków o świadczenie z programu „Dobry Start". 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie -13 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXV/ 201/ 2021 

Ad. 7. 

Odpowiedzi na zapytania 1 1 
- w wyniku informacji otrzymanych 
Sebastian Gałązka ma zostać 
- odnośnie oczyszczalni 
dziennie, ponieważ na tyl 
codziennie przyjmują zgłoszbn 
w miarę możliwości oczyszczał 
- drogi gminne będą w miarę 
drogi dojazdowe do pól, kiecjy 
- sprawa drogi powiatowej 
poruszona podczas rozmów 
- odnośnie drogi w Gachach 
z mieszkańcami rozmawiał w 

(o treści jak w załączeniu) 

rjterpelacje udzielił Burmistrz Andrzej Tuz: 
z powiatu, lustro o które pytał radny Pan 

: zamontowane w najbliższym czasie, 
ś|cieków, może ona przyjąć tylko cztery beczkowozy 

pozwalają jej moce przerobowe. Pracownicy gminy 
ia odnośnie odbioru ścieków od mieszkańców, tak aby 
ni, zaplanować ich odbiór, 
możliwości systematycznie uzupełniane, szczególnie 

to obecnie ruch na nich jest największy, 
w miejscowości Wolica, będzie na pewno jeszcze raz 
z władzami powiatowymi, 

Burmistrz poinformował, że podczas spotkania 
tej sprawie i nie udało się dojść do porozumienia, część 



działek ma ogrodzenie 
przejazdu, 
- szczepienia psów przeciwko 
w kolejnych miejscowościach 
- sprawa monitoringu w 
i w najbliższej przyszłości zośtan 
Głos zabrała również kierownik 
Środowiska i Rolnictwa 
przepustów zostanie załatwiona 
W sprawie uszkodzeń u 
urządzenia te są objęte 
właściciela budynku, to 
gwarancyjnej. W przyszłości 

Ad. 8. 

umieszczone w pasie drogowym, co uniemożliwia zrobienie 

polisą 

wściekliźnie odbywają się w wyznaczonych dniach 
gminy Szydłów, 

npiejscowości Grabki Duże zostanie przeanalizowana 
ie podjęta decyzja, 

Referatu Gospodarki Komunalnej, Ochrony 
Anna Suchorowska, która poinformowała, że sprawa 

i zostaną one udrożnione oraz naprawione, 
fotowoltaicznych, Pani kierownik zapewniła, że 

ubezpieczeniową i jeżeli usterka nie powstała z winy 
naprawa powinna odbyć się w ramach naprawy 
wszelkie usterki należy zgłaszać do UMiG Szydłów. 

rządzeń 

Radny Sebastian Gałązka zadał pytanie skierowane do Pana Burmistrza 
Andrzeja Tuza, czy w przyszłości będzie możliwość uzyskania dofinansowania do 
założenia przydomowej oczyszczalni ścieków, szczególnie w tych miejscowościach 
gdzie założenie kanalizacji jest utrudnione. 

Burmistrz poinformował, że gmina w pierwszej kolejności stawia przede 
wszystkim na rozbudowę kanalizacji. Być może w przyszłości pojawi się możliwość 
dofinansowania przydomowych oczyszczalni. 

Radny Sebastian Gałązka spytał również, czy w gminie Szydłów obowiązuje 
podatek od posiadanych przez mieszkańców psów. Odpowiedzi, że nie ma takiego 
podatku udzieliła Pani Anna Suchorowska. 

Radny Marek Skuza dodał do swojej wcześniejszej wypowiedzi odnośnie 
fotowoltaiki, że wspomniany czujnik zepsuł się po ostatniej burzy, prawdopodobnie 
od uderzenia pioruna. Pani Anna Suchorowska poinformowała radnego, że fakt ten 
należało zgłosić do pracownika gminy i naprawa powinna odbyć się w ramach 
gwarancji. Radny zapytał również, kiedy zostanie wstawiony znak ograniczenia 
prędkości na drodze tzw. połanieckiej z Szydłowa do Gacek. 
Burmistrz Andrzej Tuz odpowiedział, że znak ograniczenia prędkości na tej drodze 
jest już zamówiony i zostanie wstawiony, a reszta zgłoszonych i potrzebnych do 
uzupełnienia oznaczeń w ruchu drogowym będzie naniesiona w nowym Planie 
Organizacji Ruchu, po przepx>wadzonej rewitalizacji. 

Radny Leszek Wójcik powrócił do sprawy przejścia dla pieszych na drodze 
wojewódzkiej w Grabkach Dużych przy skręcie do EKOPLONU, zapytał czy są już 
jakieś nowe informacje w tej sprawie. Jest to miejsce bardzo niebezpieczne dla 
pieszych z uwagi na brak w/znaczonego tam miejsca do przejścia na druga stronę 
drogi. 

Burmistrz odpowiedział, że podczas spotkania w Zarządzie Dróg 
Wojewódzkich zgłosił wszystkie wnioski radnych, o których była mowa na sesjach 
RM, min.: przejścia dla pieszych w Grabkach Dużych, problem włączenia się do 



w gminie Szydłów, 
otrzymał od UMiG Szydłów, 

ruchu w Szydłowie, wyznaczenia przejścia dla pieszych od przystanku na Sachalinie 
na drugą stronę drogi. Został poinformowany, że komisja która zajmuje się oceną 
takich miejsc wyda opinię co do zasadności złożonych wniosków. 

Radny Ireneusz Jastrząb powrócił do tematu kanalizacji na terenie gminy 
Szydłów i zapytał czy w związku z tym, że nie wszystkie miejscowości zostaną 
podłączone do kanalizacji, a ich mieszkańcy będą musieli założyć przydomowe 
oczyszczalnie ścieków, to czy ścieki z tych oczyszczalni będą odbierane przez 
beczkowozy z gminy Szydłów. W tej chwili mieszkańcy gminy, którzy mają 
przydomowe oczyszczalnie ścieków muszą szukać zewnętrznych firm do odbioru 
nieczystości, ponieważ gmina nie odbiera takich nieczystości. Radny zapytał również 
o przebieg pleneru malarskiego mołdawsko - polskiego, który odbył się w lipcu 

Radny odniósł się również do pisma, które razem z sąsiadem 
odnośnie drogi, którą rzekomo zaoruje, a której nie jest 

w stanie odtworzyć z uwagi r|a brak wiedzy, w którym miejscu ma ona się znajdować. 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa - Pani Anna Suchorowska odpowiedziała w sprawie przydomowych 
oczyszczalni ścieków, że gnina w obecnym czasie nie prowadzi takiej usługi. Być 
może po rozbudowie oczyszczalni ścieków będzie to możliwe, a w chwili obecnej 
takie usługi świadczą min. P H.U. „WC-BOX" Usługi asenizacyjne, Przededworze 34, 
26-020 Chmielnik oraz PGKiM Sp. z o.o. w Staszowie. 

Burmistrz Andrzej Tuz odpowiedział na drugie 
Ireneusza Jastrzębia, odnośnie pleneru malarskiego. 
organizowany przez Urząd 
Centrum Kultury w Szydłowie. W tym roku na plenerze gościliśmy malarzy 
z Mołdawii 
wnętrzach 

Powstało oko 
zamkowych. 

kompa", który odbył się na p 
Stowarzyszenie „Lepiej dla 
i upiększamy naszą wieś". 

Radny Leszek Wójcik 
w Grabkach Dużych oraz 

pytanie Pana 
Od kilku lat 

radnego 
jest on 

Miasta i Gminy Szydłów oraz przez Miejsko-Gminne 

o siedemdziesiąt dzieł, które można podziwiać we 
Podziękował patronom honorowym: Wojewodzie 

Świętokrzyskiemu - Zbigniewowi Koniuszowi, Marszałkowi Województwa 
Świętokrzyskiego - Andrzejowi Bętkowskiemu, a także obecnym na zamku 
w Szydłowie: Staroście Staszowskiemu - Józefowi Żołdakowi i Wicestaroście 
Leszkowi Guzalowi. 
Burmistrz poinformował róWnież, że brał udział w festynie rodzinnym „Dzień bez 

acu przy remizie OSP w Korytnicy. Piknik zorganizowało 
wsi" w ramach zadania publicznego pn. „Rozkręcamy 

skierował prośbę o zakup dwóch nowych ławek na plac 
o wykoszenie poboczy. Burmistrz odpowiedział, że 

koszenie poboczy odbywa s ę cały czas i na pewno w miarę możliwości będzie to też 
zrobione w Grabkach Dużyci. 

Radny Łukasz Gondek skierował pytanie do Burmistrza, odnośnie poboczy na 
ulicy Brzezińskiej oraz rowu prowadzącego do rzeki Ciekącej od ulicy Opatowskiej. 
Po ostatnich deszczach nawalnych rów ten został zamulony i zanieczyszczony przez 
co zagraża posesjom położonym przy nim. Radny poprosił również o rozważenie, 
aby w przyszłe wakacje każde przedszkole dyżurowało po dwa tygodnie, aby 
zapewnić opiekę dzieciom, których rodzice pracują. 



zapewniał Dyrektor Zarządu 

Radny Dawid Sobiegraj poruszył sprawę prośby jaką Koło Gospodyń 
Wiejskich z Brzezin skierowało do Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
w sprawie zakupu krzeseł. Komisja odpowiedziała, że nie posiada środków na ten 
cel, jednak M-GCK w Szydłowie zaoferowało, że to ono przekaże używane krzesła. 

Burmistrz Andrzej Tuz odpowiedział, że prace na drodze powiatowej, którą w 
części stanowi ul. Brzezińska miały zacząć się pod koniec tego miesiąca, jak 

Dróg Powiatowych w Staszowie. Odnośnie sprawy rowu 
na ulicy Opatowskiej w kierunku rzeki Ciekącej, wszystko zostanie jeszcze raz 

trudności jakie tam występują. Burmistrz zapewnił, że 
również zostanie ponownie 

przeanalizowane z uwagi na 
sprawa działania przedszkoli podczas wakacji 
przeanalizowana, aby zapewnić opiekę dzieciom 
Burmistrz odpowiedział rówrież na wniosek Pana radnego z Brzezin i zapewnił, że 
krzesła zostaną wypożyczone dla Koła Gospodyń Wiejskich w Brzezinach w związku 
ze zbilżającą się uroczystością. 

Na zakończenie obrad RM w Szydłowie Burmistrz Miasta i Gminy Szydłów 
Andrzej Tuz zaprosił wszystKich mieszkańców na zbliżające się Święto Śliwki, które 
odbędzie się w dniach 7 i 8 sierpnia. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Katarzyna 
Skuza zaprosiła również na pożynki w Solcu, które odbędą się 15 sierpnia na placu 
przy budynku OSP Solec. 

Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady Mibjskiej stwierdziła, że porządek obrad sesji został 
w pełni zrealizowany i dokonał zamknięcia obrad X X X V sesji Rady Miejskiej 
w Szydłowie. 

Protokołowała 

Beata Nowińska 


